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Inleiding  

Voor het industrieterrein Zevenellen is de ontwikkeling van de haven van groot belang. In de 

vergunningaanvraag van RWE voor het Furec-project is gemeld dat de pellets op Zevenellen 

geproduceerd worden, via de haven vervoerd worden naar Stein voor de productie van 

waterstof op het industrieterrein Chemelot. Het is de fractie van D66 niet duidelijk op welke 

termijn de haven ontwikkeld zal worden en of de haven tijdig klaar is. Als de haven niet tijdig 

gereed is, zou het vervoer van pellets over de weg, tot extra overlast leiden op de wegen 

van en naar Zevenellen. 

 

Dit leidt tot de volgende raadsvragen: 

1. Is bekend op welke termijn begonnen gaat worden met de werkzaamheden om de 

haven te ontwikkelen en zo ja, wanneer is gepland dat de haven gereed is voor 

gebruik? 

 

Het vervoer van pellets zou volgens de vergunningaanvraag voor het Furec-project via het 

water plaatsvinden.  

2. Staat de vergunning toe dat Furec van start gaat als de haven nog niet gereed is 

voor het transport van de pellets? 

3. Als Furec kan starten, als de haven nog niet gereed is, tot hoeveel overlast leidt 

m.b.t. het wegtransport? 

 

Transport over het water is wellicht ook voor andere bedrijven op het terrein Zevenellen een 

optie, om het vervoer over de weg te verminderen. 

4. Is het mogelijk voor bedrijven (waarvan het perceel niet direct grenst aan de haven) 

om gebruik te maken van de haven voor de overslag van goederen? 

5. Zo ja, wordt dit nu gestimuleerd of kan dit gestimuleerd worden? Kan dit eventueel 

via een vergunning ook verplicht worden? 

 

Namens de D66-fractie, 

Frans Mennen en Leo Schouten  


